
Διανομή μέσω 'ΙΡΙΔΑ' με UID: 62b979a370128e28a82a3701 στις 27/06/22 13:03

                 
EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ

Από το υπ’ αριθ. 10/2022 πρακτικό συνεδρίασης
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 137/2022                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση υποβολής αιτήματος στο Υπουργείο 
Ψηφιακής Διακυβέρνησης, για συγχώνευση του 
Κ.Ε.Π. 337 (πρώην Ν.Α. Ημαθίας) στο Κ.Ε.Π. 273 
του Δήμου Βέροιας

Σήμερα 20 Ιουνίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-6-2022 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 
ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και τροποποιήθηκε 
από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019.

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1) Η. Τσιφλίδης, 2) Κ. Ρίζος, 3) Θ.Θεοδωρίδης, 4)Α.Τσαχουρίδης, 
5) Σ.Διαμάντης, 6) Β.Λυκοστράτης, 7) Κ. Γρηγοριάδης, 8) 
Λ.Ακριβόπουλος, 9) Θ. Κορωνάς, 10) Α. Λαζαρίδης, 11) 
Α.Σιδηρόπουλος, 12) Λ.Ασλανίδης 13) Α.Δέλλας, 14) 
Γ.Μπατσαρά,  15) Σ.Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17) Κ.Βασιλειάδης, 
18) Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20) Χ.Τσιούντας, 21) 
Ν.Λαζόπουλος, 22) Π.Παυλίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24) 
Ν.Αγγέλου, 25) Β.Στεφανόπουλος, 26) Α.Μαρκούλης, 27) 
Κ.Θεοδωρίδης, 28) Δ.Τσανακτσίδης, 29) Γ.Δεμερτζίδης, 30) 
Γ.Μελιόπουλος, 31) Ι.Τσαναξίδης.

Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Μ.Σουμελίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Γ.Γουλτίδης, Κ.Τροχόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος, Π.Μουχτάρη, 
Δ.Ράλλη, Χ.Τσολακίδης

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                               
Γ.Τσιλογιάννης,Η.Καραμήτσος

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ.Τζήμας, Α.Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α.Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ.Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, 
Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, 

Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 136/2022 αποχώρησε ο κ. Δ.Τσανακτσίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2022 αποχώρησε ο κ. Δ. Πυρινός
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 152/2022 αποχώρησε ο κ. Α. Μαρκούλης
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2022 προσήλθε ο κ. Α. Μαρκούλης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 19-5-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου ποιότητας ζωής και 
Κ.Ε.Π. Ηλία Τσιφλίδη, που έχει ως εξής:

Με την αριθμ. 241/2013 απόφαση του το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας ενέκρινε την 
υποβολή αιτήματος προς  το Υπουργείο Διοικητικής  Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής 
Διακυβέρνησης, για  τη συγχώνευση των ΚΕΠ 337(πρώην ΝΑ) και 273 Δ. Βέροιας. Για να 
προχωρήσει τις απαραίτητες διαδικασίες, με έγγραφό  της η ΔΟΛ ΚΕΠ /Φ.5/101/23556 / 6.9.2013  
μας ζήτησε  να  στείλουμε εκ νέου την κάτοψη του  ΚΕΠ 273 του Δήμου Βέροιας  με  διορθωμένη    
την   κλίση της ράμπας ώστε να μην υπερβαίνει το 6% αφού η υφιστάμενη είναι μεγαλύτερη  του 
17%. 

Η υπηρεσία μας, αρχικά απευθύνθηκε  στη Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών Τμήμα Τεχνικό 
– Συντήρησης Έργων Δήμου Βέροιας για να προβεί στην αλλαγή  κλίσης της ράμπας. Από την 
αυτοψία διαπιστώθηκε ότι,    για να τροποποιηθεί  η ράμπα στην κλίση του 6% θα απαιτηθεί μήκος 
5,68 μέτρων, όμως τα μέτρα δεν επαρκούν και ακόμη και να υπήρχε επαρκές μήκος διαμόρφωσης 
θα έπρεπε να παρέμβουμε στον στατικό φορέα, γεγονός απαγορευτικό. 

Ακολούθως, το Τμήμα Τεχνικό-Συντήρησης στράφηκε προς στο Τμήμα 
Ηλεκτρομηχανολογικών Έργων του Δήμου για να εξετάσει τη δυνατότητα τοποθέτησης 
μηχανισμού που να πληροί τις προϋποθέσεις χρήσεις ΑμεΑ. Ακολούθησε  αυτοψία της υπηρεσίας 
και διαπιστώθηκε ότι επειδή το πεζοδρόμιο εκτείνεται πέρα της οικοδομικής γραμμής του κτιρίου 
και καμία δέσμευση χώρου δε μπορεί να γίνει επ’ αυτού, είναι αδύνατη η τοποθέτηση ανελκυστήρα 
ΑμεΑ.  Με  το αριθμ.πρωτ. 22562/13.5.2022 έγγραφό μας, περιγράψαμε  στη Διεύθυνση 
Υπηρεσιών Μίας Στάσης τις ενέργειες που πραγματοποιήσαμε  για να ολοκληρωθεί  η συγχώνευση 
των ΚΕΠ δεδομένου ότι είναι αδύνατη η μεταβολή της κλίσης. Πρέπει να σημειωθεί ότι στο 
ΚΕΠ337 σήμερα υπηρετεί μία μόνο υπάλληλος. Το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης, με την 
από 16.5.2022 απάντηση του, ζητά συμπληρωματικά, εκ νέου το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει  για την  υποβολή  αιτήματος  συγχώνευσης των ΚΕΠ.

Ύστερα από τα παραπάνω καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Μελιόπουλος: Θέλω κάποιες διευκρινήσεις, πως και γιατί συνδέεται η συγχώνευση των 

ΚΕΠ αναφέρονται μεσα τα δύο ΚΕΠ  και σωστά να υπάρχει ράμπα για ΑΜΕΑ αλλά πριν την 
συγχώνευση να υπάρχουν ράμπες και στα δύο ΚΕΠ.

Στο ΚΕΠ 337 πρώην Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης συνεχίζει να υπηρετεί μια υπάλληλος, 
δεν έγινε η συγχώνευση; να μάθουμε που είναι αυτό το ΚΕΠ; Όπως αναφέρεται στο εισηγητικό 
είναι αδύνατο να κατασκευαστεί ράμπα εξυπηρετήσεις για ΑΜΕΑ για πρόσβαση στο ΚΕΠ. Αυτό 
πως μπορεί να λυθεί; Γιατί από το εισηγητικό βλέπουμε ότι δεν μπορεί να λυθεί και έτσι δεν θα 
προχωρήσει και η συγχώνευση.

Τσιφλίδης: Ουσιαστικά η συγχώνευση έχει γίνει, είναι τυπικό το θέμα και παλιότερα είχε 
ψηφιστεί η απόφαση, νομίζω το 2012, για να γίνει συγχώνευση. Ήταν προϋπόθεση για την 
συγχώνευση η κατασκευή της ράμπας. Πολεοδομικά και τεχνικά δεν μπορεί να γίνει η ράμπα, 
ζήτησαν να λάβουμε νέα απόφαση Δ.Σ. η οποία να εγκρίνει την συγχώνευση και να γίνει και 
τυπικά. Η υπάλληλος βρίσκεται στο ΚΕΠ το δικό μας, παλιά ήταν υπάλληλος του ΚΕΠ 
Νομαρχίας. Όταν εκδίδεται ένα έγγραφο από την συγκεκριμένη υπάλληλο της Νομαρχίας, 
εκδίδεται με τους δικούς της κωδικούς, αυτό ουσιαστικά θα αλλάξει και θα εκδίδονται τα έγγραφα 
με νέους κωδικούς, του ΚΕΠ του Δήμου, άλλη διαφορά δεν υπάρχει.

Μελιόπουλος: Λέτε ότι στα χαρτιά το ΚΕΠ 337 υφίσταται ακόμα. Λέμε ότι ράμπα δεν 
μπορεί να κατασκευαστεί, πως μπορεί να γίνει η πρόσβαση των ΑΜΕΑ στο ΚΕΠ του Δήμου;

Τσιφλίδης: Αυτή την στιγμή δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα, είναι τεχνικοί και 
πολεοδομικοί λόγοι.

Κ. Θεοδωρίδης: Από την πίσω πλευρά υπάρχει δυνατότητα πρόσβαση ΑΜΕΑ; 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου ποιότητας ζωής και Κ.Ε.Π. Ηλία 

Τσιφλίδη;
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης
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Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου ποιότητας ζωής και Κ.Ε.Π. Ηλία Τσιφλίδη ψήφισαν 
όλοι οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 19-5-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου ποιότητας ζωής και Κ.Ε.Π. Ηλία 
Τσιφλίδη.
2.- Την υπ’ αριθ. 241/2013 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το με αρ. πρωτ. Φ.5/101/23556/6-9-2013 έγγραφο της ΔΟΛ ΚΕΠ.
4.- Το με αρ. πρωτ. 22562/13-5-2022 έγγραφο του Δήμου Βέροιας
5.- Το από 16-5-2022 έγγραφο του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του ν.4555/2018 
και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 4555/2018 και 
τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019

Αποφασίζει Ομόφωνα

Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος προς το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης για τη 
συγχώνευση του ΚΕΠ 337 (πρώην Ν.Α. Ημαθίας) στο ΚΕΠ 273 Δήμου Βέροιας με αυτοδίκαιη 
μεταφορά του προσωπικού του κλάδου Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών που υπηρετεί σε αυτό, 
μαζί με τις θέσεις που κατέχει.

Ο κάθε είδους εξοπλισμός του ΚΕΠ 337 (πρώην Ν.Α. Ημαθίας) θα περιέλθει στο ΚΕΠ 273 
Δήμου Βέροιας.

Οι εκκρεμείς υποθέσεις του ΚΕΠ 337 (πρώην Ν.Α. Ημαθίας) θα διεκπεραιώνονται από το 
ΚΕΠ 273 Δήμου Βέροιας.

Απαιτήσεις και υποχρεώσεις του ΚΕΠ 337 (πρώην Ν.Α. Ημαθίας) μεταφέρονται στο ΚΕΠ 
273 Δήμου Βέροιας.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 137/2022
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Αριστομένης Λαζαρίδης
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Η. Τσιφλίδης Γ. Τσιλογιάννης
Κ. Ρίζος Η. Καραμήτσος
Θ. Θεοδωρίδης
Α. Τσαχουρίδης
Σ. Διαμάντης
Β. Λυκοστράτης
Κ. Γρηγοριάδης
Λ. Ακριβόπουλος
Θ. Κορωνάς
Α. Σιδηρόπουλος
Α. Δέλλας
Λ. Ασλανίδης
Γ. Μπατσαρά
Σ. Τζήμα
Ε. Κελεσίδης
Κ. Βασιλειάδης
Κ. Παλουκίδης
Δ. Πυρινός
Χ. Τσιούντας
Ν. Λαζόπουλος
Π. Παυλίδης
Γ. Μιχαηλίδης
Ν. Αγγέλου
Β. Στεφανόπουλος
Α. Μαρκούλης
Κ. Θεοδωρίδης
Δ. Τσανακτσίδης
Γ. Δεμερτζίδης
Γ. Μελιόπουλος
Ι. Τσαναξίδης Ακριβές απόσπασμα

Βέροια 27-6-2022
Ο Δήμαρχος

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ
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